



# UNISONIC TECHNOLOGIES CO., LTD

## 產 品 停 產 通 知

### PRODUCT DISCONTINUATION NOTICE

<b>EOL No.</b>	<b>PDN-2109-01</b>	<b>Issue Date</b>	<b>22<sup>th</sup>-Sep-2021</b>
<b>Part Number</b>	部份產品停產通知 (Some products are discontinued)		Page 1 of 2

#### 通知主旨(TITLE):

UTC 停產部份產品  
UTC plans to discontinue some products

#### 停產類別(DISCONTINUATION TYPE):

全系列(Families)    專用品(Customization)    封裝別(Package Types)

#### 停產說明(DESCRIPTION OF DISCONTINUATION):

因原材料供應商無預警通知物料停產，目前也找不到替代廠商，故UTC決定停止生產以下料號及其交貨事宜

TEA1098(A)-SSOP-40 。

Because the raw material supplier notified the material to stop production without warning, and there is no substitute manufacturer at present, UTC decided to stop the production of the following material numbers and their delivery matters.

TEA1098(A)-SSOP-40.

#### 停產生效日(AFFECTED DATE):

22<sup>th</sup> – Sep – 2021

#### 替代產品建議(SUGGESTED REPLACEMENT PARTS, REFERENCE ONLY):

QFP44

#### 最後採購期限(LAST TIME BUY ORDERING PERIOD):

N/A

#### 最後交貨期限(LAST TIME DELIVERY PERIOD):

N/A

# 產 品 停 產 通 知

## PRODUCT DISCONTINUATION NOTICE

EOL No.	PDN-2109-01	Issue Date	28 <sup>th</sup> -Sep-2021
TITLE	部份產品停產通知 (Some products are discontinued )		Page 2 of 2

### 免責聲明及附加說明(LIMITED WARRANTY AND ADDITIONAL CONDITIONS)

1. 本公司係以「確定不得更動取消」為前提，受理 貴公司的停產產品最後訂單。有鑑於此，本公司將要求 貴公司支付訂金或預付訂貨數之全額貨款後，始視為「訂單完成」，且該訂單恕不接受 貴公司提出之訂單取消，或交期及數量之變更，惟事先獲得本公司書面同意者，不在此限。  
UTC will accept last time buy orders for the discontinued products from your company as "Firm and Final". As such, UTC will require your company has down-payment or prepaid full price for the ordered discontinued products before order is accepted. These accepted discontinued product orders will not be allowed of reschedule, cancellation without UTC's prior consent in writing.
2. 客戶於最後採購期間所採購之停產產品為不可退換貨之產品，但因停產產品之不可修復之品質異常或瑕疵者不在此限。  
The procured discontinued products are not allowed return and refund, except un-repairable quality issues are raised.
3. 限量供貨產品：如果停產產品為限量供貨，本公司將遵循上述「訂單完成」順序的原則，直到產品售完為止。  
Any remaining inventory or capacity of the limited availability products shall offered on a first-come/first serve basis until the last products are sold.
4. 免責聲明：對於客戶於最後採購期間訂購停產產品之過度採購行為，本公司不承擔任何責任。  
Disclaimer: UTC does not undertake any responsibility to the excessive procurement action of the discontinued products for customers in the last time buy period.

友順感謝 貴公司的理解，並對此通知所引起之不便致歉，如對本通知有任何問題，請聯絡我們的業務代表或經銷商，他們隨時準備提供您需要的產品資訊，以協助您處理最後訂單事宜。  
We appreciate your understanding and apologize for any inconvenience causing from this notice, if you have any questions concerning this notice, please contact your local sales or UTC's sales representative. They stand ready in providing product information as you require and to assist you in placing final orders.